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Zápis ze zasedání 

Akademického senátu Fakulty vojenského leadershipu  

dne 16. prosince 2024 

 

 Předseda akademického senátu Fakulty vojenského leadershipu (Př AS FVL) doc. Ing. 

Aleš OLEJNÍČEK, Ph.D. přivítal přítomné členy senátu, jmenovitě pak děkana fakulty plk. gšt. 

Ing. Jana DROZDA, Ph.D. 

 Celkový počet členů AS FVL k dnešnímu dni je 14, dne 12. 12. 2024 zaniklo členství des. 

ček. Kristiánu Jakubu KOCHOVI z důvodu zanechání studia. Ze zasedání se omluvili: doc. 

Mgr. Jiří NEUBAUER, Ph.D., pplk. Ing. Michal ŠUSTR, Ph.D.  a pplk. Ing. Luděk RAK, Ph.D.  

Z 15 členů senátu bylo přítomno 11, což byla nadpoloviční většina. Zasedání bylo tedy 

usnášeníschopné. 

 Př AS FVL vyzval přítomné ke schválení navrženého programu jednání. Návrh na doplnění 

nebo změnu programu neměl nikdo. 

 

Schválení programu zasedání AS FVL: 

1. Projednání a schválení Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FVL pro rok 2025 

2. Seznámení s termíny zasedání AS FVL v roce 2025 

3. Různé 

4. Usnesení    

 

Výsledek hlasování: 

pro návrh: 11, proti návrhu: 0, zdržel se hlasování 0. 

 

1. Projednání a schválení Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti FVL pro rok 2025 

Př AS FVL vyzval pana děkana plk. gšt. Ing. Jana DROZDA, Ph.D., aby přítomné senátory 

seznámil s Plánem realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FVL pro rok 

2025.  

 

 



Děkan fakulty seznámil členy senátu: 

• vyzdvihnul primární oblasti zaměření úsilí v roce 2025, 

• zaslané připomínky byly reflektovány a zapracovány do textu, 

• některé požadavky na precizaci PRSZ nemohly být kvantifikovány z důvodu nejasnosti 

finančního krytí v příštím roce, stejně jako další nepredikovatelné záležitosti (kurzy 

ext. partnerů, některé vzdělávací aktivity, počet studentů v rámci zahraničních aktivit, 

Erasmus+, atd…), 

• aktualizace SZ UO začala. 

 

 Po vystoupení děkana fakulty Př AS FVL uvedl, že projednávaný dokument byl včas 

poskytnut senátorům k jejich detailnímu seznámení. 

 

 V diskuzi k PRSZ vystoupil doc. Mgr. Aleš BINAR, Ph.D., který se dotázal na konkrétní 

kroky v OP JAK. Děkan osvětlil programy (soutěžní i nesoutěžní) i s finančním krytím, které 

byly otevřeny a řešeny v roce 2024 a ty, které byly podány a budou se řešit v roce příštím. 

Dále se k tomuto bodu nikdo jiný nevyjádřil. 

Př AS FVL vyzval přítomné k hlasování o tomto významném dokumentu pro rozvoj celé 

fakulty. 

 

Výsledek hlasování: 

pro návrh: 11, proti návrhu: 0, zdržel se hlasování 0. 

 

2. Seznámení s s termíny zasedání AS FVL v roce 2025 

Předseda AS FVL seznámil přítomné členy AS s plánovanými termíny příštích zasedání 

senátu, které budou probíhat v roce 2025.  

 

3. Různé 

V bodě různé vystoupil děkan s aktualitou – novelizace zákona o vysokých školách a jeho 

dopady na tvorbu normativních aktů UO a FVL. 

Př AS objasnil způsob volby (dosazení) člena za volební obvod studentů místo 

odcházejícího des. ček. Kristiána Jakuba KOCHA. 

Na úplný závěr tohoto bodu vystoupil Př AS FVL: 

• Popřál senátorům hodně sil do práce v senátu v dalším období, 

• Popřál všem přítomným pevné zdraví a štěstí do příštího roku 2025. 

 

 



4. Přijetí usnesení 

Výsledek hlasování: 

pro návrh usnesení 11, proti návrhu: 0, zdržel se hlasování 0. 

 

                      Zapsal: Ing. Milan ŽILÍNEK 


